

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Vidhi Thakkar

Vidhi Thakkar is a 2nd year Doctoral Student at the Institute of Health Policy Management and Evaluation at the University of Toronto. Her research interests are in the area of public and patient engagement, performance measurement, and health care accountability. She previously worked at Cancer Care Ontario as a Research Associate in the Evidence Search and Review Service. Having completed three years of Medicine at uOttawa, Vidhi brings clinical insights into the field of health services and policy research.



Vidhi Thakkar est en deuxième année de doctorat à l'Institute of Health Policy Management and Evaluation de l'Université de Toronto. Ses intérêts de recherche portent sur la participation du public et des patients, la mesure du rendement et la reddition de compte dans le domaine des soins de santé. Auparavant, elle travaillait pour Action Cancer Ontario à titre de chercheuse associée au Service de recherche et d'examen des données probantes. Ayant achevé trois années de médecine à l'Université d'Ottawa, Vidhi apporte l'optique du secteur clinique au domaine des services et des politiques de la santé.